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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben
Tisztelt Elnök Asszony!

„Létezik-e az Igazságügyi és Rendészeti Minisztériumban a törvényjavaslato k
szakmai egyeztetésének valamilyen protokollja?” címmel a Házszabály 91 . -a alapjá n
kérdést kívánok benyújtani Dr . Draskovics Tiborhoz, az Igazságügyi és Rendészet i
Minisztériumot vezető miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !
Az IRM által a közelmúltban benyújtott törvényjavaslatok egyeztetése kapcsán számo s
probléma merült fel . „A közrend, valamint az igazságszolgáltatás m űködésének védelme érdekében
szükséges egyes törvénymódosításokról szóló törvényjavaslat (T/6218 . szám)” vitája kapcsán,
Gönczöl Katalin szakállamtitkár az Emberi jogi bizottság szeptember 23-ai ülésén úg y
nyilatkozott: „Nagyon sokat jegyzeteltünk, merthogy a civil szervezetek egy részével miniszter úr má r
találkozott, és már átvezettünk bizonyos módosítási indítványokat. ”

„Az ember méltóságát súlyosan sértő egyes magatartásokkal szembeni védelem érdekében szüksége s
jogérvényesítési eszközök biztosításáról szóló törvényjavaslat (T/6219 . szám) ” vitájában Simon Eva
a Társaság a Szabadságjogokért politikai programvezetője arra hívta fel a figyelmet, hogy a
jogszabálytervezet semmilyen módon nem került közzétételre az IRM honlapján . Tehát az
elektronikus információs szabadságról szóló törvényben megfogalmazott, illetve a
jogalkotásról szóló törvényben megfogalmazott kritériumoknak nem felel meg a törvény
tervezete, melyhez ráadásul hatástanulmány sem készült .

Kérdezem Miniszter Urat :
1. Megfelelnek-e a valóságnak a TASZ munkatársának azon állításai, hogy „Az ember

méltóságát súlyosan sértő egyes magatartásokkal szembeni védelem érdekében szüksége s
jogérvényesítési eszközök bititosításáról szóló törvényjavaslat” nem került közzétételre az
IRM honlapján, továbbá nem készült hozzá hatástanulmány? Ha igen, kit vag y
kiket terhel ezért a felelősség, illetőleg milyen lépéseket tett Miniszter úr annak
érdekében, hogy a jövőben hasonló esetek ne fordulhassanak elő?

2. Ebben a parlamenti ciklusban hány, az IRM által beterjesztett törvényjavasla t
esetében fordult elő , hogy azt nem egyeztették az illetékes ombudsmannal, ne m
jelentették meg az IRM honlapján, illetőleg nem készítettek hozz á
hatástanulmányt? Kérem, jelölje meg e törvényjavaslatok pontos címét .
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3. Miniszter úr mely civil szervezetekkel egyeztetett „A közrend, valamint az
igazságszolgáltatás működésének védelme érdekében szükséges egyes törvénymódosításokról szóló
törvényjavaslat” kapcsán?

4. Kik és milyen megfontolások alapján döntenek arról, mely civil szervezetekke l
egyeztetnek és melyekkel nem Miniszter úr, illet őleg az IRM illetékes munkatársai
az egyes törvényjavaslatok ügyében ?

5. Létezik-e az Igazságügyi és Rendészeti Minisztériumban a törvényjavaslato k
szakmai egyeztetésének valamilyen protokollja?

Budapest, 2008 . október 7.
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